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A. Stále komisie MsZ 
Mestské zastupiteľstvo Mesta Nové Mesto nad Váhom (ďalej len „mesto“) zriadilo v zmysle Štatútu 

mesta desať stálych komisií, ako svoje iniciatívne, kontrolné a poradné orgány. V rámci svojej činnosti k 

prerokovaným materiálom komisia svoje návrhy a odporúčania formuluje do uznesení, ktoré majú pre 

orgány mesta odporúčací charakter. 

 

Komisia sociálna a zdravotníctva 

 

V priebehu roka komisia zasadala deväť krát. V komisii pracuje 11 členov a ich účasť bola na 88,9 %. 

Každá neúčasť člena bola ospravedlnená. 

     V sociálnej oblasti sa komisia zaoberala hlavne posudzovaním žiadostí občanov mesta o jednorazové 

sociálne dávky. Na základe odporúčania komisie boli jednotliví žiadatelia v závere roka na zasadania 

prizývaní. Predložených bolo 38 žiadostí, z čoho bolo v zmysle  Smernice pre poskytovanie jednorazovej 

dávky v hmotnej núdzi a mimoriadnej dávky občanom mesta Nové Mesto nad Váhom odporučených 31. 

Vyplatených bolo 5 184 € (v roku 2022 to bolo 5 805 €), pričom dávku je možné odporučiť maximálne do 

výšky 200 € pri splnení podmienky, že žiadateľ nie je dlžníkom mesta. Výška a forma dávky bola 

stanovovaná individuálne podľa aktuálnej situácie žiadateľa a osôb s ním spoločne posudzovaných, podľa 

ich aktívnej účasti pri zabezpečovaní základných životných podmienok. Počet žiadostí bol porovnateľný 

s predchádzajúcim rokom (v roku 2022 bolo podaných 34 žiadostí a odporučených 30).  

     V rámci svojej činnosti komisia: 

•  prijala ako hosťa pracovníčku Trnavskej arcidiecéznej charity, ktorá priblížila prácu a pomoc charity 

ľuďom v núdzi, 

•  prijímala informácie o počte ubytovaných odídencov z Ukrajiny, o pomoci a výške vyplatených 

finančných prostriedkoch ubytovateľom, 

• prijímala informácie o ukončovaní  prevádzky ZOS a umiestňovaní klientov do iných zariadení, o stave 

zriaďovania a zariaďovania a otvorenia nového Zariadenia pre seniorov na Poľnej ulici od 1.1.2024,  

• bola predstavená nová kolegyňa na referáte sociálnom a kultúry Ing. Petrovičová, 

•  bola informovaná o projekte realizovanom prostredníctvom TSK – program IDA (individuálna domáca 

opatrovateľka), program umožňuje monitorovať pohyb klienta v domácnosti prostredníctvom senzorov, 

• prijala stanovisko k spracovávanému novému strategickému dokumentu mesta PHRSR na roky 2023 až 

2029 s výhľadom do roku 2050 a k návrhu Komunitného plánu sociálnych služieb do roku 2029, 

• bola informovaná o účasti pracovníčok referátu na viacerých súdnych pojednávaniach u prípadov kde je 

mesto v zmysle rozhodnutia súdu opatrovníkom, o riešení závažných prípadov v súvislosti 

s opatrovníctvom. 

 

Komisia pre ochranu životného prostredia 

 
Zloženie komisie pre ochranu životného prostredia v roku 2023: 

V hodnotenom období komisia pre ochranu životného prostredia Mestského zastupiteľstva v 

Novom Meste nad Váhom pracovala v počte 11 členov. 

Funkciu predsedu komisie zastával Ing. Daniel Kopunec. 

Podpredsedom komisie bol Miroslav Ostrenka. 

Tajomníčkou komisie bola Ing. Zuzana Paučinová. 

Zostávajúcimi členmi komisie boli: Adrián Dedík, RNDr. Eva Gregušová, RNDr. Eva Jurčová, 

MBA Michal Leitner, Branislav Pepel, Ing. Martin Poriez, Ing. Barbora Redecká, Ing. Zuzana 

Kraváriková. 

Zasadnutia komisie: V roku 2023 sa uskutočnilo celkovo 8 zasadnutí komisie, z toho 2 boli 

výjazdové zasadnutia. 

Činnosť komisie: Na zasadnutiach počas roka sa komisia zaoberala predovšetkým 

nasledovnými tematickými okruhmi: 
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1. okruh: problematika odpadového hospodárstva 

Komisia na začiatku roka 2023 prerokovala správu TSM „Vyhodnotenie odpadového 

hospodárstva za rok 2022 v Novom Meste nad Váhom“. Správa obsahuje štatistické údaje 

o zbere a triedení odpadu, disponovanie technikou na zber a spracovanie odpadu, prevádzku 

zberného dvora a prekládkovej stanice. Aktuálnou témou bolo aj zavedenie nulovej 

donáškovej vzdialenosti v IBV od 1.1.2023. Zároveň bola opäť diskutovanou témou povinnosť 

úpravy odpadu pred uložením na skládku, ktorá bola posunutá na 1.1.2024 a aktuálne sa 

posunula na 1.1.2025. 

V roku 2023 bolo dodané nové vozidlo na zber odpadu s umývacou nadstavbou, ktoré bude 

využívané aj na čistenie nádob. 

Komisia sa zaoberala aj úrovňou vytriedenia komunálnych odpadov za rok 2022. Na základe 

údajov z evidencie odpadov za rok 2022 po výpočte podľa zákona č. 329/2018 Z.z. o 

poplatkoch za uloženie odpadov je úroveň vytriedenia komunálnych odpadov pre Nové 

Mesto nad Váhom: 53,07 %. 

Komisia sa zaoberala v rámci problematiky odpadového hospodárstva návrhom na 

vybudovanie ďalších kontajnerových stojísk s polopodzemnými kontajnermi a to na ul. Zelená 

a Krátka. Boli vybudované 3 nové stojiská, ktoré nahradili 10 pôvodných stojísk. Komisia víta 

toto riešenie kontajnerových stojísk, ktoré sa ukázalo v mnohých ohľadoch lepšie a zároveň 

opätovne odporúča vedeniu mesta hľadať miesta na vybudovanie polopodzemných 

kontajnerov aj sídlisku Rajková, kde je tá situácia v rámci mesta dnes už najhoršia. Zároveň by 

sa vedenie mesta malo vrátiť k pôvodnej štúdii budovania polopodzemných kontajnerov na 

sídlisku Javorinská – Karpatská a pokračovať v realizácii aj v tejto lokalite. 

21. apríla 2023 sa uskutočnila pri príležitosti Dňa Zeme na Námestí Slobody edukačná akcia 

s názvom „Analýza zmesových komunálnych odpadov Nové Mesto nad Váhom“. Spoločnosť 

JRK spolu s TSM a Skautskou organizáciou NMnV analyzovali dovezený odpad z vybraných 

rodinných domov a sídlisk, kde sa následne odprezentovalo ako separujú naši občania. 

Analýzou bolo zistené, že v IBV ešte 70 % odpadu sa dá odseparovať a v KVB 74 %, pričom 

najvýraznejší podiel tvorili zvyšky z jedla (kuchynský odpad, ktorý môžu všetky domácnosti 

hádzať do hnedých nádob). Komisia odporúča zvýšiť osvetu a to najmä osvetu triedeného 

biologicky rozložiteľného kuchynského odpadu. 

Členovia komisie pre ochranu životného prostredia sa na jednom z výjazdových zasadnutí 

stretli v areáli firmy LEITNER Slovensko, s.r.o. v Novom Meste nad Váhom, ktorá sa okrem 

iných činností zaoberá aj vývojom a výrobou technológií na spracovanie a zhodnocovanie 

odpadov, predovšetkým plastových. Ide o technológie, ktoré odpady primárne zhodnocujú a 

nie likvidujú alebo spaľujú. Pri vývoji technológií na spracovanie odpadov sa vychádza z 

predpokladu využitia fyzikálnych, chemických alebo biologických vlastností odpadov, ktoré sú 

vstupnou surovinou pre technológiu na spracovanie odpadov. Členom komisie bola 

predstavená výroba tejto technológie v ich závode, ako aj celý proces spracovania 

a zhodnocovania, kde vstupnou surovinou je plast a výstupom je čistý uhlík (využíva sa ako 

prímes do asfaltov, plyn (stlačený plyn) a olej (palivo). Z pohľadu životného prostredia je to 

jedna z ciest ako znížiť skládkovanie odpadov a zároveň výstupné komodity z tohto procesu 

použiť na iné účely. 

2. okruh: problematika ochrany drevín, starostlivosti o dreviny, tvorba verejnej zelene 

Komisia bola v priebehu roka 2023 pravidelné informovaná o žiadostiach a vydaných 

súhlasoch na výruby drevín na území mesta. 

Komisia sa na jednom z výjazdových zasadnutí zúčastnila prehliadky novovzniknutého centra 

ŽiTo v SÝPKE v Moravskom Lieskovom, kde si členovia komisie pozreli vznikajúce prírodné, 

bylinkové a dažďové záhrady, záhony z rastlín, ovocný sad, chov zvierat, rôzne informačné 
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panely a prírodné prvky pre deti, hmyzie domčeky atď. Členovia komisie zobrali toto 

centrum a jeho časti ako zaujímavú inšpiráciu pre uplatnenie mnohých prvkov aj v našom 

meste a zároveň odporúča aj naším školám prehliadku tohto ekocentra so žiakmi. 

Členovia komisie vyjadrili pochvalu za orezanie stromov - javorov mliečnych na Námestií 

Slobody a priľahlých uliciach. 

Komisia pre ochranu životného prostredia sa na svojom 6. zasadnutí v roku 2023 zaoberala aj 

znaleckým posudkom, ktorý si dalo mesto vypracovať pre vianočný strom - smrek na 

Námestí slobody. Komisia sa zaoberala hodnotiacou správou a návrhom adekvátnych 

arboristických opatrení. Podľa tohto znaleckého posudku hrozí kontinuálne nebezpečenstvo 

statického zlyhania stromu, jeho časti a je ohrozené zdravie osôb a hrozí škoda na majetku. 

Posudok navrhoval úplné odstránenie stromu a jeho adekvátna náhrada. Komisia zobrala 

výsledky posudku na vedomie a odporúča rešpektovať závery posudku odstrániť strom 

a vysadiť v rámci námestia nový ihličnatý strom, ktorý bude slúžiť ako vianočný strom. Proti 

výsadbe nového stromu je však samotný architekt námestia ako aj Krajský pamiatkový úrad 

Trenčín. V dôsledku toho začala petícia z radov občanov a ochrancov prírody za zachovanie 

živého vianočného stromu na námestí. Mesto si dalo v decembri vypracovať ešte druhý 

posudok, o ktorom už komisia nerokovala. Výsledkom bolo zatiaľ zachovanie pôvodného 

stromu na svojom mieste. Mesto aj členovia komisie však majú jednoznačný záujem 

o výsadbu nového stromu na námestí, preto sa bude naďalej rokovať s KPÚ. 

3. okruh: prerokovanie investičných zámerov v meste 

Komisia pre ochranu životného prostredia v priebehu roka prerokovala množstvo 

investičných zámerov. Napríklad: 

- Letné kúpalisko a Mestská plaváreň Nové Mesto nad Váhom – informácia o 

aktuálnom stave, 

- Krematórium Nové Mesto nad Váhom – investor ONYX3 Holding, s.r.o. Nové Mesto 

nad Váhom – v areáli bývalého Milexu, 

- Revitalizácia uličného stromoradia na ul. J. Kollára 

- Urbanisticko-architektonická štúdia: Cintorín Nové Mesto nad Váhom, predkladateľ: 

Ateliér Dobrucká s.r.o. Myjava a Archpoint Nové Mesto nad Váhom. 

- Urbanisticko-architektonická štúdia: Cintorín Nové Mesto nad Váhom, predkladateľ: 

Ing. arch. Igor Feník – autorizovaný architekt SKA. 

4. okruh: rôzne 

Komisia sa v priebehu roka 2023 zaoberala aj ďalšími podnetmi, akciami, dokumentami 

a požiadavkami z radov občanov, členov komisie a poslancov: 

- dokument - Návrh nového VZN mesta o miestnom poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady 

- dokument - Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta Nové Mesto nad 

Váhom na roky 2023- 2029, s výhľadom do roku 2050 

- Jarné upratovanie mesta – 1. apríla 2023 sa uskutočnilo celomestské upratovanie 

mesta „Spoločne za čisté mesto“ v súčinnosti so športovými klubmi, občianskymi 

združeniami a dobrovoľníkmi z radov občanov. 

- kosenie mesta – požiadavka na pravidelné kosenie 

- parkovisko pre ľudí pod Kamennou – mesto aktuálne neuvažuje budovať pod 

Kamennou parkovisko, ale v budúcnosti by bolo dostupné parkovanie pri 

plánovanom novom cintoríne v tejto lokalite. 

- Zberné nádoby na odpad umiestnené v trávniku – ul. J. Kollára, A. Sládkoviča 

- Používanie jednotných okrasných zábran, ktoré by blokovali prejazdu či parkovaniu 

vozidiel 
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- Opravenie a sprevádzkovanie studne vo vnútrobloku pri bytovom dome na ul. J.Kréna 

- Budovanie dažďových záhrad na sídliskách a priestranstvách, kde je to možné 

realizovať 

V hodnotenom období členovia komisie pristupovali k riešeným úlohám aktívne s úmyslom 

hľadať pragmatické východiská a riešenia. 

 

Komisia pre rozvoj bývania 

Komisia pre rozvoj bývania má 11 členov. Náplňou práce komisie je preverovať žiadosti zaradené do 

zoznamu uchádzačov o byt zaevidované na MsÚ, skúmať ich opodstatnenosť, bytové pomery, počet 

členov žijúcich v spoločnej domácnosti, majetkové pomery, naliehavosť riešenia bytovej situácie, dĺžku 

podania žiadosti, príp. iné príčiny nutnosti riešenia a následne pripravovať zoznam doporučených žiadostí 

na pridelenie bytu, pričom prihliada na reálny predpoklad získania nových bytov do vlastníctva mesta 

výstavbou, alebo iným spôsobom.  

 

Koncom roka 2023 bolo zaevidovaných 366 žiadostí o pridelenie bytu. 

 

V roku 2023 boli podané žiadosti o pridelenie bytu  prehodnocované na zasadnutiach komisie pre rozvoj 

bývania, ktoré  boli prešetrené priamo v domácnosti u žiadateľov. 

 

V roku 2023 bolo na zasadnutiach komisie prerokovaných 77 žiadostí. 

 

Na zasadnutí komisie pre rozvoj bývania dňa 09.11.2023 bol schválený zoznam budúcich nájomcov 

bytového domu na Ul. Palkovičovej 23 v Novom Meste nad Váhom. 6 mestských nájomných bytov 

mesto plánuje odovzdať novým nájomcom do užívania začiatkom roka 2024. 

 

Pokiaľ dôjde k uvoľneniu nájomného bytu, o ďalšom pridelení rozhoduje primátor mesta 

v spolupráci s komisiou pre rozvoj bývania. Počas roka komisia pre rozvoj bývania pre tieto účely 

zostavuje zoznam doporučených žiadostí na uvoľnené byty zostavený zo žiadateľov, ktorí neboli 

uspokojení v predchádzajúcom období a tento zoznam pravidelne aktualizuje. Ďalej sa na zasadnutiach 

komisie prehodnocujú žiadosti žiadateľov, ktorí majú záujem z vlastného podnetu uhradiť dlh po 

neplatičovi, alebo prerobiť zdevastovaný byt na vlastné náklady.  

 

Účasť členov komisie pre rozvoj bývania na rokovaniach v roku 2023 bola 86 %. 

V roku 2024 bude komisia na svojich zasadnutiach prehodnocovať ďalšie podané žiadosti o pridelenie 

bytu, vykonávať ďalšie previerky bytov, riešiť sťažnosti a podnety nájomcov, spolupracovať s primátorom 

mesta pri prideľovaní bytov, ktoré sa priebežne uvoľnia, zostavovať zoznam doporučených žiadateľov 

o pridelenie nájomného bytu. 

 

Komisia školstva, mládeže a športu: 

Komisia pracovala v počte 11 členov. 

Zasadnutí sa podľa potreby zúčastňoval aj poradný orgán komisie - rada riaditeľov škôl (12 a od septembra 

14 členov). 

Komisia mala naplánovaných aj zrealizovaných 6 zasadnutí a 1 slávnostné zasadnutie spojené 

s oceňovaním pedagógov pri príležitosti Svetového dňa učiteľov. Komisia posledné 7 zasadnutie 

z decembra 2023 presunula z pracovných a časových dôvodov na 23.1.2024. 

Komisia na svojich zasadnutiach prerokovala materiály: 

- plán činnosti komisie na rok 2023 a vyhodnotenie činnosti komisie za rok 2022 
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- informáciu o finančnom, materiálnom a personálnom zabezpečení škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti 

mesta  

- informáciu o organizačnom zabezpečení a o výsledkoch zápisu do MŠ a do 1. ročníka ZŠ, o pláne 

výkonov škôl a ŠZ na nový školský rok a o návrhu počtu žiakov a počtu tried ZŠ a MŠ 

- informáciu o zanedbávaní povinnej školskej dochádzky, o prijímacom konaní na stredné školy, 

o zapojení škôl do projektov (Pomáhajúce profesie v edukácii žiakov, Spolu múdrejší, Múdre hranie...) 

- informácie o investičných zámeroch a investičných akciách mesta v oblasti školstva - opravy a 

rekonštrukcie v školách, modernizácia a obstaranie vybavenia škôl 

- návrh úprav programového rozpočtu na rok 2023 a návrh programového rozpočtu na rok 2023 

- návrh VZN 3/2023, ktorým sa mení a dopĺňa VZN 3/2021 o určení školských obvodov základných škôl, 

o určení miesta a času zápisu do ZŠ a o určení spádovej oblasti materskej školy 

- informácia o novele zákona 245/2008 a povinnosti obce, návrh VZN 4/2023 o určení výšky mesačného 

príspevku žiakov a zákonných zástupcov detí a žiakov na čiastočnú úhradu nákladov v školách a 

školských zariadeniach 

- oboznámenie s programom hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Nové Mesto nad Váhom 

na roky 2023-2029 

- návrh pána poslanca Vojteka o 100- eurovom jednorázovom príspevku pre prvákov 

- návrh na schválenie spolufinancovania mesta pre projekt Rekonštrukcia a modernizácia ZŠ, Nové mesto 

nad Váhom 

- voľbu do obecnej školskej rady 

- informáciu o proteste prokurátora 

- zriadenie mládežníckeho parlamentu a jeho štatútu 

- informácie o spoločnom podujatí ,,Nové Mesto žije športom", v dňoch 7-8.9.2023 

- výberové konanie na obsadenie miesta vedúceho odboru školstva 

- informáciu o MŠ Poľovnícka, od 1.9.2023 

- návrhy škôl na ocenenie najúspešnejších žiakov ZŠ a SŠ pri príležitosti Dní mesta 2023 

- návrhy škôl na ocenenie pedagógov pri príležitosti Svetového dňa učiteľov 

 

Komisia organizačne spolupracovala pri zabezpečení školských podujatí a žiackych súťaží: 

- športové hry mládeže (atletické preteky o pohár primátora mesta), volejbalový turnaj žiakov a žiačok 

SŠ o pohár primátora mesta, futbalový turnaj žiakov ZŠ a 8-ročného gymnázia o pohár primátora 

mesta, turnaj žiakov 1. st. ZŠ o pohár primátora mesta, mestský minimaratón, športová olympiáda detí 

materských škôl, súťaž technickej zručnosti žiakov ZŠ 

- školský program počas Dní mesta 2023, príchod sv. Mikuláša a vianočné trhy  

 

Odporúčania pre prácu komisie v roku 2024: 

- podporovať oprávnené požiadavky škôl na finančné zabezpečenie vrátane mzdových podmienok 

zamestnancov a investičných zámerov 

- prezentovať podujatia v regionálnej TV Pohoda a v miestnej tlači 

- spolupracovať s ostatnými komisiami MsZ 

 

 

Komisia kultúry a spoločenských vzťahov 

 

Členovia KKSV: Mgr. Dana Uhríková – predseda, Mgr. Jaroslav Bača – podpredseda, Mgr. art. Mária 

Volárová – tajomník, Oliver Dóra, Ing. Zuzana Hunčíková, PaedDr. Jana Hunová, Jana Kolesárová, Jana 

Krištofovičová, Bc. Peter Rýdzi, Ing. Zuzana Šupatíková 
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Termíny stretnutí KKSV: 25.1., 29.3., 31.5., 6.9., 8.11. a 13.12. o 15:00h v Klubovni MsKS 

Okrem pravidelnej informovanosti o zrealizovaných a plánovaných kultúrnych podujatiach (viď zápisnice 

a program mesta a MsKS) sa rok 2023 niesol v znamení Loga mesta, novej mobilnej aplikácie Munipolis, 

čiastočnej rekonštrukcie pódia na námestí a inštalácie propagačného veľkoplošného baneru na jednej 

strane konštrukcie, nového štatútu NMS spojeného s návrhom novej Redakčnej rady NMS. 

Medzi významné kultúrne podujatia za rok 2023 môžeme zahrnúť: 

Oceňovanie Osobnosť a Produkt Podjavoriny 

Festival Aničky Jurkovičovej 

Dni mesta 

Festival židovskej kultúry 

Leto s hudbou, Stretnutie s folklórom, Letné programy v parku aj na námestí 

Nezabudnutí susedia 

Novomestský jarmok 

Novomestský osteň 

Filmový festival pre deti a mládež CINEDU 

Adventné potulky mestom 

Vianočné trhy 

Pri organizácii aj realizácii jednotlivých podujatí MsKS úzko spolupracuje s mestskými organizáciami 

a školami. Programy boli plánované tak, aby nedochádzalo k termínovým kolíziám, so zameraním na 

rôzne vekové skupiny, žánrové obsadenie. Okrem priestorov MsKS sme využívali aj exteriérové plochy 

ako Park J.M. Hurbana, Námestie Slobody, priestor pred budovou MsKS a pod. Prostredníctvom väčších 

festivalových projektov do nášho mesta zavítalo niekoľko návštevníkov z iných slovenských miest aj zo 

zahraničia, ktorí využívali novomestské ubytovacie kapacity. Naše mesto poctili svojou návštevou rôzni 

významní umelci a tvorcovia ako napr. Kvet Tálie si prevzala Kamila Magálová, veľvyslanec Štátu Izrael 

J.E. Eitan Levon, veľvyslankyňa holandského kráľovstva J.E. Gabriella Sancisi a Rakúska J.E. Margit 

Bruck-Friedrich, ako aj osobnosti filmového sveta, naďalej nás podporuje ambasádorka Cinedu Zuzana 

Kronerová a pod. V rámci podujatia Stretnutie s folklórom u nás hosťovali zahraničné súbory: Hora 

Rishonim Jerušalajim (Izrael), Nalmoe Buk Chum z Južnej Kórey a Everest Nepal Cultural Group 

z Nepálu. Prostredníctvom kultúrnych podujatí, ktoré majú celoslovenský či medzinárodný rozmer 

zvyšujeme povedomie o našom meste, jeho význame historickom aj súčasnom, rozvíjame spoluprácu 

a kontakty s kultúrnymi subjektami v iných mestách (Dom umenia Piešťany, GMAB Trenčín, TNOS 

Trenčín, RTVS Rádio Regina, SNM Bratislava, Rakúske kultúrne fórum v Bratislave a pod.). Nadviazali 

sme rozhovory s Komisiou cestovného ruchu a vnímame prieniky aj pre spoluprácu s Komisiou školstva. 

Členovia KKSV navrhovali kandidátov na Osobnosť mesta za oblasť kultúry a zapojili sa aj do príprav 

a realizácie niektorých mestských verejných programov. Významnou udalosťou bolo ukončenie 

rekonštrukcie Spoločenského domu a opätovné uvedenie do prevádzky. 

Členovia KKSV ďalej predebatovali a navrhovali: 

- Zdieľaný kalendár všetkých kultúrnych a športových akcií na pôde mesta 

- Jarmok – predĺženie času do 00:00 vo VZN (najprv je potrebné získať stanovisko TSM, hygieny 

(meranie hluku), dotknutých mestských obvodov) 

- Ozvučovanie mestských akcií  

- Informačné tabule pod bývalým "Čedokom" - žiadame moderné interaktívne informačné 

tabule/kiosky 

- Navrhujeme schvaľovanie fasád budov na námestí a v priľahlých uliciach Komisiou výstavby 
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- Žiadame zmenu vo VZN Mesta NMnV o participatívnom rozpočte, aby sa mohli žiadatelia 

súčasne uchádzať o dotáciu z mesta aj TSK 

- Osadenie tabule k parkovisku pri Spoločenskom dome len pre zákazníkov budovy a vyriešenie 

parkoviska pri ZUŠ a CVČ 

Pri poslednom stretnutí sme hlasovali za návrh členov novej Redakčnej rady NMS a prosíme o jeho 

schválenie MsZ: 

Monika Šupatíková - šéfredaktorka 

Andrej Neuschl - predseda 

Jozef Karlík, Jana Krištofovičová ,Mária Volárová, Jarmila Foltánová 

Finančná odmena členov RR NMS (25Eur) platí od schválenia nového štatútu NMS a bude vyplatená 

prítomným členom prostredníctvom MsKS. 

Činnosť KKSV bola naplnená, členovia vyjadrili spokojnosť s bohatým výberom kultúrnych podujatí, 

kde celkový obraz kultúrno-spoločenských programov mesta a MsKS dopĺňajú svojou aktívnou 

činnosťou aj ďalšie o.z. a inštitúcie fungujúce v našom meste. 

Niektoré plány sa nám podarilo zrealizovať, na niektorých budeme pracovať ďalej.  

 

Komisia výstavby, investícii a územného rozvoja mesta 

Zloženie Komisie výstavby, investícií a územného rozvoja mesta v roku 2023  

              Na prvom zasadaní KVRM v roku 2023  Komisia výstavby, investícií a územného rozvoja mesta 

Mestského zastupiteľstva v Novom Meste nad Váhom (ďalej len „komisia“) pracovala v počte 12 členov, 

na všetkých ďalších zasadaniach komisie v roku 2023 pracovala s plným počtom 15 členov.  Funkciu 

predsedu komisie vykonával  Ing. Tomáš Urminský, podpredsedom komisie bol Martin Kolesár. Funkciu 

tajomníka vykonával Ing. Rastislav Petkanič . Zmena počtu členov nastala doplnením počtu členov 

komisie uznesením MsZ. 

              Ďalšími členmi komisie z radov poslancov boli : MUDr. Pavol Durdík a Mgr. Ján Vojtek, 

z radov odborníkov : Ing. arch. Iveta Žáčková, Ing. arch. Ján Krchnavý, Ing. arch. Róbert Kimle, Ing. 

Jozef Varta, Ing. Ľuboš Balažovič, 

 Ing. Dušan Macúch, Ing. Pavol Ferianec, Ing. Marián Hunčík, Miroslav Mačica a JUDr. Mgr. Branislav 

Mlčúch. 

Účasť na zasadnutiach: 

              V roku 2023 bolo plánovaných 6 zasadaní komisie,  zvolaných  bolo 5 zasadaní  komisie podľa 

plánovaných termínov a zasadanie plánované na 20.11. bolo zlúčené so zasadaním konaným 14 .12.2023, 

kvôli technickým dôvodom. 

Účasť na riadnych zasadaniach bola  nasledovná :  

06.02.2023     - 11 prítomných / 1 ospravedlnený – t.j. 91,7 %  

05.04.2023     - 15 prítomných  / 0 ospravedlnených - t.j. 100,0 %  

05.06.2023     - 14 prítomných / 1 ospravedlnený – t.j. 93,3 %  
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14.09.2023     - 10 prítomných / 5 ospravedlnených – t.j. 66,7 %  

14.12.2023     - 15 prítomných  / 0 ospravedlnených - t.j. 100,0 %  

                 Priemerná účasť členov komisie na zasadaniach za rok 2023 bola 90,3 %. Okrem riadnych 

členov komisie sa na niektorých zasadaniach  zúčastnili ako hostia a predkladatelia návrhov v diskusii  aj 

niektorí poslanci MsZ – najmä  Ing. Daniel Kopunec ,  Ing. Iveta Antalová,  JUDr. Filip Vavrinčík, 

MUDr. Matej Bielik . 

Činnosť komisie:   

              Komisia v roku 2023 prerokovala a zaujala stanoviská k investičným zámerom fyzických 

a právnických osôb, k navrhovaným zmenám a doplnkom ÚPN, k investičným zámerom mesta, ako 

i k rôznym bodom predkladaným občanmi, či poslancami. Taktiež pomocou komisie boli informovaní 

poslanci o stave rozpracovanosti investičných projektov mesta ako i o plánovaných investičných 

zámeroch na ďalšie obdobia. 

                      Z plánovaných prerokovávaných bodov boli riešené najmä : 

- Výstavba rodinných domov ul.Jilemnického  –  prerokovanie zmeny DUR,  prerok. námietok 

občanov 

- Samoobslužná umývareň – Trenčianska ulica – prerokovanie zámeru 

- Letné kúpalisko a Mestská plaváreň – postup prác na spracovaní dokumentácie, návrh zmien 

dokumentácie 

- Výstavba v lokalite č.95 – nad ulicou J.Kréna – prerokovanie podmienok výstavby  

- Výstavba krematória v NMNV - developerský projekt , PDÚR v areáli Milexu 

- Urbanisticko - architektonická štúdia – Nový cintorín – prezentácia a vyhodnotenie návrhov 

architektov 

- Architektonická štúdia – Bytový dom  „Stará mliekáreň“ - developerský projekt 

- Dopravná štúdia – prepojenie ulíc Tematínska a Čachtická  

- Architektonická štúdia – Bytový dom  „Pradiareň“ - developerský projekt – upravený v zmysle 

ÚPN 

- Štúdia – Bytový dom  „TMTS – Tematínska ulica “ - developerský projekt  

- ZaD č. 13 – záverečné vyhodnotenia stanovísk    

- Návrh na zadanie ZaD č. 14 – informácia o zámere mesta 

 

            Taktiež bolo prerokovaných množstvo drobných zámerov a akcií  ( napr. pergoly na 

Námestí., odpredaje pozemkov, rampový systém v Lidli.... ) , ku ktorým komisia zaujala 

stanoviská  a v bodoch rôzne aj podnety občanov prezentované prostredníctvom poslancov  alebo 

odbornej verejnosti na zmeny a zlepšenie stavu niektorých skutočností ovplvňujúcich život 

v našom meste.  

             Komisia absolvovala aj výjazdové zasadanie v teréne – členovia komisie si mohli obzrieť 

a zhodnotiť technický stav budov -  bývalej Hudobnej školy a bývalej Dexie – ako objektov 

vhodných na rekonštrukciu a ďalšie využitie mestom. 

             Medzi najaktívnejších členov komisie z radov poslancov patril  Mgr.Vojtek,  a z členov 

neposlancov  Ing.Macúch 

 

 

 



10 

 

Komisia dopravného rozvoja mesta 

Komisia pracovala v počte 10 členov.  

V roku 2023 sa konali štyri  riadne zasadnutia komisie, a to v termínoch: 14.2.2023, 13.6.2023, 12.9.2023, 

a 19.12.2023. Termíny jednotlivých zasadnutí boli určené plánom komisie. Účasť členov KBVP na 

jednotlivých riadnych zasadnutiach komisie bola 90 %. Všetky neúčasti boli riadne ospravedlnené. 

Sumár hlavných tém na zasadnutiach komisie v roku 2023: 

14. 02. 2023 – hlavné prerokovávané body: 

• Oboznámenie členov komisie s činnosťou a účelom práce KDRM, oboznámenie s Rokovacím 

poriadkom komisií Mestského zastupiteľstva mesta Nové Mesto nad Váhom 

• Oboznámenie členov komisie s termínmi zasadnutí komisií na rok 2023 

• Oboznámenie členov komisie o povinnosti mlčanlivosti a GDPR 

• Prerokovanie požiadavky p. Urminského o umiestnenie zrkadla na križovatke ul. Bzinskej a M. 

Ďuržu. /So súhlasným stanoviskom komisie/. 

• Prerokovanie požiadavky p. Gašparoviča o namontovanie spomaľovacieho prahu pri priechode pre 

chodcov na ul. Klčové pri cirkevnej škole. /nesúhlasné stanovisko komisie s odôvodnením, že sa jedná 

o cestu 2.triedy v správe VÚC, riešenie:  výhľad vodičov je možné zlepšiť úpravou okolitého  krovia /. 

• Prerokovanie návrhu občanov ulice D. Štubňu o zmenu z obojsmernej premávky na jednosmernú. 

Odporúčanie komisie zjednosmerniť  z ul. Hurbanova na ul. 1.mája. 

• Prerokovanie podnetu Ing. Cséryho na zvýšenie bezpečnosti CP na ul. Mostová – osadením 

spomaľovacích prahov. /So súhlasným stanoviskom komisie/. 

• Za prítomnosti p Novosada prerokovanie jeho  požiadavky na státie so svojim vozidlom na ul. Letná. 

/ s nesúhlasným stanoviskom komisie a odôvodnením, že v zmysle zákona tu státie nie je možné/.  

 

13.6.2023 – hlavné prerokovávané body: 

• Prerokovanie podnetu občana na ul. Vinohradnícka o vylúčenie dopravy a jej presmerovanie . / 

s nesúhlasným stanoviskom komisie/. 

• Prerokovanie podnetu „Komisie pre ochranu životného prostredia“ o zjednosmernenie pozem. 

komunikácií pri MŠ Alexia /so súhlasným stanoviskom komisie/. 

• Prerokovanie podnetu občana Karáska so žiadosťou o osadenie spomaľovacích prahov na priechode 

pri budove Zariadenie pre seniorov na ul. Čachtická. /s nesúhlasným stanoviskom komisie a zákonným 

odôvodnením/.  

• Prerokovanie žiadosti od spoločnosti  Falcon Slovakia  o vybudovanie samostatného vjazdu  do 

areálu. / nesúhlasné stanovisko komisie  s odôvodnením ďalšej plánovanej výstavby v uvedenej  lokalite/.  

• Posúdenie podnetu Bc. Farkaša o odstránenie DZ „Prejazd zakázaný“ z dôvodu neplatnosti tejto 

značky. /Súhlasné stanovisko komisie s okamžitým odstránením na území mesta/.  

• Prezentácia verzií dopravného projektu vypracovaného Ing. Vráblovou-Bilkovou, týkajúca sa 

vodorovného a zvislého DZ v okolí športovej haly a štadióna. /Komisia vybrala k realizácii jednu 

z prezentovaných  verzií/.  

 

12.9. 2023 – hlavné prerokovávané body: 

• Oboznámenie členov komisie s novým tajomníkom KDRM, Ing. Petrom Šimom.  

• Oboznámenie členov komisie s Programom hospodárskeho a sociálneho rozvoja Mesta NMnV na 

roky 2023-2029 s výhľadom do roku 2050, so zreteľom najmä na miestne komunikácie, napojenie 

Tematínskej ulice na ul. Čachtickú a s tým spojenú  rozsiahlu problematiku.  

• Prezentácia čistopisu ÚPN po zapracovaní ZaD č. 1-13. 

• Prezentácia návrhu na obstaranie ZaD č. 14 ÚPN SÚ. 
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19.12.2023 – hlavné prerokovávané body: 

• Oboznámenie členov komisie s novou tajomníčkou KDRM, Bc. Monikou Piscovou, ktorá prevzala 

agendu po p. Rudyovej.  

•  Prezentácia projektu nedávno uskutočneného digitálneho zmapovania mesta prostredníctvom GIS  

s poukázaním  na jeho výhody.  

• Prerokovanie požiadavky mesta na komplexné riešenie dopravy a parkovania v okolí nemocnice 

a polikliniky a s tým súvisiace vytvorenie parkovacích miest pre osoby ZŤP.  

• Prerokovanie návrhu Ing. Petkaniča o posunutie DZ „obec Nové Mesto nad Váhom“  na ceste I/61 

smerom k obci Považany. /So stanoviskom komisie -dočasné riešenie/.  

• Prerokovanie situácie týkajúcej sa BaPCP na ul. Klčové pred cirkevnou školou v súvislosti 

s nedávnymi dopr. nehodami, s návrhom. Bc. Farkaša o odstránenie parkovacieho miesta a zredukovanie 

kríkového porastu / So súhlasným stanoviskom komisie/.  

• Prerokovanie žiadosti I. Rihu o parkovanie na Weiseho ul., /so zamietavým stanoviskom komisie/. 

• Prerokovanie žiadosti R. Faconu o parkovanie na Lesníckej  ul., /so zamietavým stanoviskom 

komisie/. 

•  Prerokovanie podnetu p. Kolesára, týkajúceho zhoršenej dopravno- bezpečnostnej situácie pred 

budovou Plešivec a tiež opakovaného konania neznámeho vodiča pri kruhovom objazde pred budovou 

Považan s návrhom situáciu monitorovať a riešiť prostredníctvom MsP / so súhlasným stanoviskom 

komisie/.  

 

Komisia dopravného rozvoja mesta bude svoju činnosť v roku 2024 zameriavať najmä na :  

- Kontrolu dopravného značenia po meste 

- Pripravenosť na ZÚ 2024-2025 – TSM a SCTSK 

- Riešenie parkovania v meste,  vznik a prideľovanie jednotlivých parkovacích miest, vytvorenie 

parkovacích miest pre osoby ZŤP a problematiku s tým súvisiacu  

- Riešenie podnetov, pripomienok a sťažností občanov, týkajúcich sa dopravy a MK na území mesta  

- Vyjadrovanie sa k jednotlivým dopravným projektom.  

 

 

Komisia finančná, správy majetku a hospodárskeho rozvoja mesta (KFSM) 

 

        Komisia prejednala v rámci svojej náplne práce na rok 2023 materiály týkajúce sa financovania 
mesta, rozvoja mesta, hospodárenia mesta a nakladania s majetkom mesta. 
 
V priebehu roka sa prerokovali tieto materiály: 
 

1. Nakladanie s majetkom mesta - predaj a kúpa nehnuteľností, podmienky obchodných  verejných 
súťaží, návrh na zriadenie vecného bremena, prenájmy majetku mesta -prípady hodné osobitného 
zreteľa a iné.  

2.  Návrh dodatku č.1 k VZN mesta Nové Mesto nad Váhom č. 2 /2012 o dočasnom  parkovaní motorových 
vozidiel na miestnych komunikáciách. 

3. Správu o tvorbe a použití fondu prevádzky, údržby a opráv za rok 2022 
  Správu o hospodárení s poplatkom za rozvoj za rok 2022   

4. Hodnotiacu správu k plneniu programového rozpočtu mesta Nové Mesto nad Váhom k 31.12.2022 
a záverečný účet. 

5. Päť zmien programového rozpočtu mesta na rok 2023 
6. Monitorovaciu správu k plneniu Programového rozpočtu mesta za I. polrok 2023 
7. Návrh dodatku č.2 Všeobecne záväzného nariadenia mesta Nové Mesto nad Váhom č. 1/2022  o 

určení výšky finančných prostriedkov určených na mzdy a prevádzku na žiaka základnej umeleckej 
školy, dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia a o určení výšky mesačných príspevkov 
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žiakov a zákonných zástupcov detí a žiakov na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských 
zariadeniach 

8. Návrh Programového rozpočtu mesta na roky 2024 až 2026 

9. Návrh  VZN č.1/2023 o participatívnom komunitnom rozpočte.   

10. Návrh  VZN č.2/2023 o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta. 

11. Návrh  VZN č.4/2023 o určení výšky mesačného príspevku žiakov.         

12. Návrh  VZN č.5/2023 o miestnom poplatku za komunálne odpady . 

13. Návrh  VZN č.6/2023 o poskytovaní sociálnych služieb.  

14. Zásady hospodárenia s majetkom mesta, Program hospodárskeho a soc.rozvoja mesta     na roky 

2023 -2029, Komunitný plán. 

15.  Rôzne – komisia prerokovala všetky pripomienky a návrhy členov komisie.                                       

 

K predloženým materiálom neboli zo strany členov komisie vznesené podstatnejšie námietky. Po 
vysvetlení jednotlivých bodov a pripomienok boli materiály odsúhlasené na predloženie do orgánov 
mesta – Mestskej rady a Mestského zastupiteľstva. 
 
Odborná úroveň členov komisie je dobrá. Členovia komisie k všetkým predloženým materiálom 
pristupovali seriózne a vecne. 
 
Finančná komisia sa zišla v tomto období  5 krát, účasť členov na zasadnutiach bola 78 % podľa 
prezenčných listín( 8.2., 12.4., 7.6., 6.9.,   29.11. ) 
Záver hodnotenia: 
 
Vykonanú prácu hodnotíme ako dobrú. Všetky zasadnutia boli zabezpečené na dobrej úrovni. Nevyskytli 
sa žiadne problémy z hľadiska organizačného zabezpečenia a predkladania materiálov.  
 

 

Komisia cestovného ruchu 
 

Zloženie komisie cestovného ruchu: 

Komisia pracovala v počte 9 členov. Funkciu predsedu komisie zastávala Ing. Iveta Antalová, funkciu 

tajomníka zastávala v mesiacoch január až máj Ing. Marcela Černá, ktorú od júla vystriedala na tejto pozícii 

Roberta Lukačovičová. Ďalšími členmi komisie boli zástupca primátora Mgr. Andrej Neuschl, poslanec 

Mgr. Jaroslav Bača, Michal Bartek, Ing. Dana Hradileková, Mgr. Radovan Ižold, Lukáš Kusenda 

a Radovan Masár. 

Zasadnutí sa podľa potreby zúčastňoval aj poradný orgán komisie – prednosta MsÚ Ing. František Sádecký 

a hlavný kontrolór Ing. Peter Bača. 

 

Zasadnutia komisie:  

V roku 2023 sa uskutočnilo celkovo 5 zasadnutí komisie. 

 

Cieľom a náplňou činnosti Komisie cestovného ruchu  je aktívna podpora cestovného ruchu a regionálneho 

rozvoja. A to najmä: zvýšenie významu CR v podmienkach Nového Mesta nad Váhom; využitie potenciálu 

polohy mesta, areálu Zelenej vody, histórie a kultúrno-spoločenský príležitostí;  podpora regionálnej a 

cezhraničnej spolupráce; rozšírenie sietí partnerstiev na lokálnej, národnej i nadnárodnej úrovni; 

propagácia a prezentácia Nového Mesta nad Váhom dovnútra i navonok; aktívne čerpanie fondov EÚ 

a iných grantových schém zameraných na rozvoj cestovného ruchu a infraštruktúry; prepojenie a rozšírenie 

možností CR s dôrazom na rekreáciu občanov Nového Mesta nad Váhom; zachovanie, propagácia a 
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zveľaďovanie historického a kultúrneho dedičstva mesta, skvalitnenie a profesionalizácia služieb 

súvisiacich s turizmom; zvýšenie angažovanosti mesta v oblasti CR a následné zvýšenie podielu tohto 

segmentu v hospodárstve mesta. Je poradným orgánom pri tvorbe strategických dokumentov mesta 

v oblasti CR a regionálneho rozvoja. Pri svojej činnosti participuje s oddeleniami Mestského úradu, 

primátorom mesta, zastupiteľstvom, ostatnými komisiami MsZ ale aj odbornou i širokou verejnosťou. 

 

Činnosť komisie:  

Na zasadnutiach počas roka sa komisia zaoberala predovšetkým nasledovnými tematickými okruhmi:  

• potrebe vytvorenia inštitucionálneho zabezpečenia pre oblasť cestovného ruchu v podobe 

vytvorenia turistickej informačnej kancelárie, alebo oblastnej organizácie cestovného ruchu, 

prípadne incomingovej agentúry pre cestovný ruch.  

• potrebe vytvorenia referátu, prípadne oddelenia (v rámci organizačnej štruktúry mesta), ktoré sa 

bude podrobne zaoberať problematikou cestovného ruchu a propagácie, pričom bude potrebná úzka 

spolupráca s mestskými organizáciami, predovšetkým MsKS.  

• potrebe podrobného rozpracovania analýzy, koncepcie, či stratégie pre cestovný ruch, ktorá bude 

zapracovaná v do záväzného dokumentu mesta. Takýmto dokumentom pre mesto je Plán 

hospodárskeho a sociálneho rozvoja (PHSR). Naše mesto má aktuálne platný PHSR pre obdobie 

2016 – 2023. Vzhľadom k faktu, že tento rok bude končiť platnosť aktuálneho PHSR a mesto bude 

zabezpečovať jeho aktualizáciu pre nové obdobie, členovia komisie sa zhodli na potrebe 

zapracovať stratégia pre cestovný ruch do aktualizovaného dokumentu PHSR. 

• možnosti podpory rozvoja cestovného ruchu v našom meste spolu v kooperácii s P. Štefčíkom 

z organizácie Trenčín Región. Ide o organizáciu založenú podľa zákona o podpore cestovného 

ruchu, ktorá podporuje a vytvára podmienky na rozvoj cestovného ruchu v celom Trenčianskom 

kraji.  KOCR bola prizvaná na predmetné zasadnutie s cieľom zdieľania bohatých skúseností 

v oblasti cestovného ruchu a ich možného uplatnenia vo vzťahu k podpore cestovného ruchu 

v našom meste.  

Ing. Šefčík oboznámil prítomných o fungovaní KOCR, o jej vzniku a zložení. Proces vzniku bol 

nasledovný: Trenčiansky samosprávny kraj, oblastná organizácia cestovného ruchu Región 

HORNÁ NITRA - BOJNICE, oblastná organizácia cestovného ruchu Región Horné Považie, 

oblastná organizácia cestovného ruchu Trenčianske Teplice s cieľom vzájomne podporiť 

cestovný ruch na území Trenčianskeho samosprávneho kraja, sa rozhodli založiť krajskú 

organizáciu cestovného ruchu s názvom Trenčín región/ Trenčín Region. Ing. Šefčík následne 

v stručnosti oboznámil prítomných o existencii oblastných organizácií cestovného ruchu, 

o spôsobe ich založenia a možnosti stať sa ich členom. Zároveň predniesol názor, že v našom 

bezprostrednom okolí existuje priestor na vytvorenie ďalšej OOCR, vzhľadom k skutočnosti, že 

celý kopaničiarsky región vrátane novomestského okresu ešte nemá vytvorenú takúto 

organizáciu.  

• špecifikovanie prioritných oblastí, ktoré členovia považujú za dôležité a mali by byť predmetom 

riešenia agendy pre cestovný ruch:  

✓ Vybudovanie cyklotrasy Nové Mesto nad Váhom – Beckov 

✓ Vytvorenie informačnej turistickej kancelárie 

✓ Posilnenie/ skvalitnenie informačných kanálov prostredníctvom jednotného kvalitného portálu 

pre kultúrne podujatia 

✓ Vybudovanie kaviarne v priestoroch MsKS (jedna z alternatív by bola zriadenie praktického 

strediska v spolupráci so SOŠ, ktoré by fungovalo ako kaviareň a zároveň ako priestor, v ktorom 

by si študenti SOŠ trénovali svoje praktické zručnosti) 

✓ Vysporiadanie Zelenej Vody 

• potrebe prístupu peších a cyklistov na Zelenú vodu cez mosty, kde mosty sú v správe TSK , 

pričom most cez Klanečnicu vyžaduje rekonštrukciu a most cez kanál je taktiež v zlom stave. 

Situácia predstavuje bezpečnostný problém pre chodcov a cyklistov, na čo občania opakovane 

poukazujú. Riešením by bolo rozšírenie mostov rámci rekonštrukcie alebo vybudovanie lávky. 

Bc. Bartek v diskusii uviedol, že TSK o probléme vie a zaoberá sa ním 
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• v kooperácii s Mgr. Františkom Morongom, riaditeľom odboru regionálnej spolupráce 

v cestovnom ruchu z Ministerstva dopravy SR možný vstup do organizácie cestovného ruchu 

• potrebu predajných propagačných materiálov. Vzhľadom k tomu, že počas turistickej sezóny sa 

členovia komisie stretli s dopytom po magnetkách, pohľadniciach a iných propagačných 

predmetoch mesta, komisia navrhuje, aby sa v rozpočte na nasledujúce obdobie rátalo aj s 

položkou na vytvorenie vlastných reklamných predmetov mesta.  

• vypracovaním Stratégie cestovného ruchu, kde aktuálna stratégia CR z roku 2007-2013, ktorá je 

zavesená na webovej stránke mesta je neaktuálna a treba ju aktualizovať.  Je to strategický 

dokument, ktorý poukazuje na to, akým smerom by sa cestovný ruch v meste mal uberať a kde sa 

chce vidieť mesto o cca 10 rokov. Podľa názoru komisie by tento strategický dokument mal 

vypracovať externý dodávateľ, ktorý má potrebné skúsenosti a znalosti z tejto oblasti a zároveň by 

obsah stratégie mal korešpondovať aj s aktuálnou stratégiou celého Trenčianskeho kraja. 

• návrhmi a podnetmi pre rozvoj cestovného ruchu v roku 2024 

 

 

 

B. Výbory mestských častí 
 

Za rok 2023 bolo v  mestských častiach iba jedno stretnutie s občanmi a to v mestskej časti č. 3. 

V minulých rokoch pre pandemickú situáciu bolo obmedzene stretávanie sa s ľuďmi. Keďže pandemická 

situácia už skočila bolo by dobré, aby sa poslanci konkrétnych mestských časti stretli minimálne 2 x 

v každom roku na výbore mestskej časti.  

 

V mestskej časti č. 3 sa v roku 2023 uskutočnilo jedno stretnutie dňa 5.12.2023. 

Zástupcovia občanov Mestskej časti 3 - predseda mestskej časti Mgr. Andrej Neuschl, poslanci Martin 

Kolesár, PhDr. Kvetoslava Hejbalová, Ing. Iveta Antalová  riešili počas roka 2023 rôzne podnety, otázky  

a požiadavky občanov. Stretnutia sa zúčastnil primátor mesta Ing. František Mašlonka, riaditeĺ TSM Ing. 

Mgr. Martin Kyselý, náčelník MsP Ing. Jaroslav Madara, LL.M., a vedúci oddelenia výstavby Ing . 

Rastislav Petkanič.   

Na stretnutie prišlo 9 občanov, ktorí riešili postupne tieto otázky: 

Občan č.1 -  Tematínska škola - prechodová chodba.  
Odpoveď: bol privolaný statik, riešenie musí byť komplexnejšie – výmena inžinierských sietí. Urobí sa dodatočne 
prechodné riešenie -  zakrytie OSB doskami, aby sa chodba mohla užívať. 
 
Občan č. 2 – Kedy budú kontajnery na ulici Karpatská?  
Odpoveď: Najskôr sa urobí Športová – Javorinská. Budú sa zameriavať siete. Možno v budúcom roku podľa 
rozpočtu sa budú robiť ďalšie stojiska – jedno stojí cca 25 000 EUR. 
Spomenula sa fontána na Karpatskej. Vystúpil primátor ohľadne typu fontány, aká tam bude. Finančné 
prostriedky sú na to určené. 
 
Občan č.3 – je možnosť uvažovať nad väčším kontajnerom na BRO ? 
Odpoveď: Podľa legislatívy je jeden kontajner dostačujúci. Väčšie množstvo treba vyviezť na zberný dvor BRO 
odpadu. 
p. Antalová – rieši to kompostom 
Občan č.3 – stávanie áut na športovej ulici oproti bytovkám, požaduje riešiť dopravu  
Odpoveď: Náčelník MsP priblížil problematiku legislatívy ohľadne parkovania, čo všetko sa dá v tomto smere 
urobiť, aké má mesto možnosti. Treba dať podnet na dopravnú komisiu, ktorá navrhne riešenie.  
Občan č. 3 – vodorovné dopravné značenie v meste je na niektorých miestach hrozné, niekde až smiešne krivé. 
Odpoveď:  TSM – treba zakúpiť nový vozík na značenie vodorovného dopravného značenia. 
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Občan č.1 – žľab v podchode je technicky nevyhovujúci, treba sa na to pozrieť. – žľab od mesta  
 
Občan č. 4 – spomenul bývalý Záhradkár – stav je nevyhovujúci.  
Primátor odpovedá: objekt sa ide prerábať na nájomné byty – 11, čaká sa na stavebné povolenie 
 
Občan č. 5 – opustený dom na Kuzmániho ulici, schádzajú sa tam ľudia, čo stým? 
Odpoveď:  Musíme pozrieť na kataster portál, komu patrí. Pohybujú sa tam individuá, demolujú to tam. vykradli 

sa aj domy vedľa -  Občania navrhujú osloviť majiteľov. Na miesto chodí často polícia. Policajtov často volala pni Š. 

Dom je odpojený od energie. Mesto skontroluje, komu to patrí, či sa platia dane. Pošle sa výzva, takisto sa 

častejšie prejde hliadka MsP. TSM môže zrezať kríky, ale len z ulice.  

Občan č. 6 – cesta na čističku odpadových vôd, či sa nedá vyfrézovať.  
Odpoveď:  Cesta nepatrí mestu, patrí povodiu Váhu.  
P Petkanič odpovedal: Treba sa spýtať na TVK, či tam nemajú v pláne niečo s tým robiť. 
 
Občan č. 7 – parkovanie na Karpatskej, či sa neuvažuje nad zvýhodnením občanov mesta? 
Odpovedá primátor: pristúpime k parkovacej politike, ide sa robiť sčítanie dopravy. Rezidenti aby mali 
zvýhodnené parkovanie.  
 
Občan č. 8  – požiadavka od občanov, aby sa umiestnila lampa medzi škôlkou a domom – na ulici J. Kollára. Majú 
tam tmu.  
 
Občan č. 9  – požiadal ostrihať kríky pri Librise, nie je vidieť, bránia vo výhľade pri výjazde z Librisu. Taktiež kríky 
pri prechode pri nadchode. 
Odpoveď:  Riaditeľ TSM – TSM môžu vyrúbať iba na mestských pozemkoch. často sa ozývajú ochranári. TSM robia 
aj náhradnú výsadbu. 

 


